
20 квітня 2018 року за ініціативи регіонального відділення, під головуванням 
заступника голови Чернігівської облдержадміністрації Сергієнка С.Ф., відбулася 
нарада щодо проблемних питань пов'язаних з експлуатацією аварійно небезпечного 
шляхопроводу через залізничну колію (м. Прилуки), що у процесі приватизації не 
увійшов до статутного капіталу ВАТ "Прилуцький м'ясокомбінат" та наданий час 
перебуває без балансоутримувача.   
 На нараді обговорювались питання щодо передачі шляхопроводу у 
комунальну власність територіальної громади м. Прилуки, визначення джерел 
фінансування проведення інструментального обстеження та ремонту 
шляхопроводу. В обговоренні питання взяли участь керівники регіонального 
відділення (Йовенко В.І., Дудков Ю.О.),   Управління Державної служби України з 
питань надзвичайних ситуацій у Чернігівській області, Управління капітального 
будівництва Чернігівської облдержадміністрації, Департаменту фінансів 
Чернігівської облдержадміністрації та Прилуцької міської ради. 
 Раніше, 18 січня 2018 року, проблемні питання пов'язані з експлуатацією  
вказаного шляхопроводу,  за участі першого заступника начальника регіонального 
відділення Дудкова Ю.О., вже розглядались на засіданні міської комісії з питань 
техногенно-екологічної безпеки та надзвичайних ситуацій Прилуцької міської 
ради. 
 


